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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  1 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 14/2013 
Caràcter: ordinari 
Data: 14 de gener de 2013 
Horari: de 19.15 a 21 h 
Lloc: Centre Cívic Sant Oleguer 
 
  
Assistents 
 
Jordi Font i Renom, president 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Olga Balada i Martínez, vocal de CiU 
Teresa Esteban Peris, vocal del PSC 
Antoni Font i Renom, vocal de CiU 
Juan Antonio González Marín, vocal del PSC  
Germán Palacín Fornons, vocal de CiU 
Àngela Fernández Martínez, vocal de l’AV de Nostra Llar 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV del Centre-Mercat 
William Charles Phillips, vocal de l’AV de Covadonga 
Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer - Sol i Padrís 
Francesc Blanes Barrafort, vocal de les entitats de gent gran 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Joana Soler Garcia, vocal de les entitats culturals 
Marcel·lí Garriga i Codina, vocal de les entitats esportives 
Joan Fidel Sarmiento, vocal de les entitats educatives 
Joan Miquel Pardo Cuenca, vocal del grup altres entitats 
Lluís Saila González, vocal del grup altres entitats 
Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants 
Agustí Navarro Reynes, vocal dels centres d’atenció primària 
Pere Farrés Berenguer, representant d’ERC (5%) 
Tona Sallent Custodio, representant d’ES (5%) 
Melcior Manau Gironès, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Oriol Llevot Fontdevilla, tècnic d’Espai Públic 
Elena Garcia Gabarró, administrativa del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Maria Rosa Segura Martínez, vocal de les entitats culturals 
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Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals 
Marta Brullet Rodríguez, represenant del PP (5%) 
 
Excusen l’absència: 
 
Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV de l’Eixample 
Manuel Sanz Pérez, vocal de l’AV Rambla-Centre 
Esther Camacho Bogas, vocal del grup altres entitats 
Eduard Gutés i Martín, vocal del grup altres entitats 
Isidre Vicente Rebull, vocal del grup altres entitats 
Sebastià Ruiz Garcia, vocal dels centres d’ensenyament 
Antoni Muñoz Balart, representant de la CUP (5%) 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Presentació de l’estratègia Sabadell Ciutat Intel·ligent. 
3. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell. 
4. Balanç de l’activitat del consell de l’any 2012. 
5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
Atès que existeix el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Jordi Font i Renom, 
declara oberta la sessió. 

 
 
 

Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de les actes anteriors 

 
El president pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta del 10 de desembre 
de 2012 abans de donar-la per aprovada. No hi ha cap intervenció i, per tant, s’aprova 
l’acta. 

 
 
2. Presentació de l’estratègia Sabadell Ciutat Intel·ligent 
 

El president del Consell, Jordi Font, explica que l’Ajuntament de Sabadell va signar un 
parell de convenis amb Telefònica per tal de realitzar tot un seguit d’actuacions que 
milloressin la ciutat. 
 
Seguidament, dóna la benvinguda a l’Oriol Llevot, tècnic d’Espai Públic, que ens ha 
vingut a explicar aquest tema i li cedeix la paraula.  
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Pren la paraula el tècnic d’Espai Públic, l’Oriol Llevot, i ens fa una explicació mitjançant 
una presentació audiovisual. 

 
El president agraeix l’explicació i obre el torn de paraules. 
 
Pren la paraula el senyor German Palacín i expressa que a la Gran Via hi ha instal·lades 
unes càmeres que capten dades i imatges que s’envien a Cal Marcet mitjançant un 
sistema Wi-Fi o wimax i que això té un cost molt elevat. Vol saber quants diners 
representa a l’Ajuntament de Sabadell aquest sistema i si es té pensat reduir-lo d’alguna 
manera, per exemple, instal·lant una fibra òptica. 
 
El tècnic d’Espai Públic li respon que no té aquesta informació, tot i que en el marc de 
contracte de mobilitat hi ha prevista una inversió pel manteniment d’aquesta 
infraestructura i davant la possibilitat d’implantar aquesta fibra òptica o no, doncs 
recollim el suggeriment.  
 
El senyor Juan Antonio González pregunta si la fibra òptica també tindrà un ús 
particular, és a dir, si arribarà a tots els habitatges, ja que en zones del Districte 1 
contractes 10 megues i només n’arriben 2. 
 
El senyor Oriol Llevot li respon que això depèn molt del tram final del cable, que fa 
baixar molt la velocitat. En el cas de la fibra òptica parlem de la fibra fins a la llar, és a 
dir, que no es perd velocitat i arriben 50 megues directament als habitatges. 
Evidentment s’utilitzarà tant per als comerços com per als particulars i està previst que 
es posi en funcionament el mes de setembre d’aquest any. 
 
El senyor Juan Antonio González insisteix si al Districte 1 hi arribarà. 
 
El tècnic, Oriol Llevot, li respon que evidentment a tots els districtes de la ciutat. Aclareix 
que hi ha dues centrals, una de les quals és al carrer de la Indústria i que possiblement 
per això, al Districte 1, la instal·lació sigui més ràpida.  
 
El senyor Juan Antonio González ens fa saber que al carrer de la Indústria arriben més 
megas que en altres punts. 
 
El tècnic Oriol Llevot ho afirma i diu que l’empresa que ho està portant a terme és 
Telefònica i que podem consultar la mateixa companyia, facilitant-los el nostre domicili, 
si ja podem gaudir de la fibra òptica a la nostra llar.  
 
Pren la paraula el senyor William Charles i pregunta per què no s’utilitza més l’energia 
geotèrmica, ja que un cop feta la instal·lació és gratuïta.  
 
El tècnic Oriol Llevot li respon que la instal·lació tampoc és econòmica, ja que cal anar a 
buscar la temperatura més elevada del subsòl i la perforació té un cost elevat. Un cop 
s’ha instal·lat, evidentment és més econòmica. Ens fa saber que en noves edificacions 
s’està executant i que VIMUSA ho està estudiant de cara a noves construccions, com 
ara a la zona de Can Llong. També recorda que a Sabadell hi ha tres equipaments que 
disposen d’energia geotèrmica, que són Cal Marcet, el Vapor Codina i el parc Central 
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del Vallès. En els 3 edificis aquesta instal·lació funciona perfectament i dóna molts bons 
resultats. 
 
El senyor William Charles insisteix que a la zona de Caldes de Montbui s’està instal·lant 
en alguns habitatges i no cal perforar tan avall. 
 
El tècnic, Oriol Llevot, li respon que a Can Llong, on VIMUSA està estudiant el cas, ja 
caldria perforar un quilòmetre i això, en noves promocions, es pot construir però en 
antigues edificacions, ja és més difícil. 
 
Pren la paraula la senyora Tona Sallent i ens fa saber que al Diari Sabadell es va dir 
que avui mateix s’inaugurava la recollida pneumàtica i que ja es podrien utilitzar els 
contenidors. Ens fa saber que els del costat del Mercat segueixen amb les reixes 
posades. Vol saber quan es podran utilitzar. 
 
El secretari del Consell, Melcior Manau, li respon que aquesta tarda s’estava acabant 
d’ultimar l’aixecada de les tanques i que durant la tarda encara hi havia operaris 
treballant.  
 
El president del Consell, Jordi Font, diu que és un tema del qual tenia previst de parlar-
ne després. 
 
Seguidament, el president del Consell, Jordi Font, pregunta com es redueix el milió 
d’euros del qual s’ha parlat. 
 
El tècnic d’Espai Públic, Oriol Llevot, li respon que al principi, és a dir, durant el 2012 
aquesta inversió encara no ha estat executada i, per tant, encara no tenim estalvi, però 
a mesura que aquesta inversió s’executa i tenint en compte la pujada del preu de 
l’energia aquest estalvi va augmentant. Posa l’exemple que si nosaltres com a ciutat no 
milloréssim res i el preu de l’energia va pujant, hauríem tingut uns costos que s’haurien 
incrementat. Gràcies aquesta tecnologia, doncs, podrem estalviar.  
 
El president, Jordi Font, pregunta, doncs, què haurem estalviat en cinc anys. 
 
L’Oriol Llevot, tècnic d’Espai Públic, respon que en el conjunt d’aquests anys hi hauria 
un estalvi d’un milió d’euros anuals. 
 
Torna a prendre la paraula el president Jordi Font i pregunta si es tenen dades de 
quants tràmits es fan mitjançant el lloc web de l’Ajuntament, ja que a vegades quan t’hi 
poses es compliquen perquè necessites signatura digital o són complexos. 
 
L’Oriol Llevot, tècnic d’Espai Públic, li respon que no té aquesta informació.  
 
El regidor de Relacions Ciutadanes, Lluís Monge, li respon que per al proper Consell es 
compromet a portar la llista de tràmits que es poden fer, així com tota la informació 
corresponent. 
 
El president agraeix les informacions al tècnic d’Espai Públic, l’Oriol Llevot i l’acomiada.  
Tot seguit, passa al següent punt de l’ordre del dia. 
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3. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell 
 
El president fa una breu introducció sobre l’atorgament de la Medalla d’Honor de 
Sabadell i explica que com a Districte 1 hem d’aprovar alguna de les propostes 
presentades. Seguidament, comunica als vocals que aquesta vegada només s’ha 
presentat una proposta, que és la següent: 
 
1. El senyor Salvador Fité (proposat per les Agrupacions Professional Narcís Giralt) 
 
A continuació el president del Consell cedeix la paraula al senyor Lluís Saila, que fa la 
presentació i defensa de la proposta per atorgar la Medalla d’Honor del Districte 1 al 
senyor Salvador Fité. 
 
Acabada l’exposició, s’aprova l’atorgament per unanimitat de tots els vocals. 
 
Seguidament es passa al següent punt de l’ordre del dia. 

 
 

4. Balanç de l’activitat del consell de l’any 2012 
 
El president del Consell, Jordi Font, ens fa saber que aquest punt tracta del balanç de 
com s’han desenvolupat els consells de districte fins ara, com també fa un repàs de 
quines són les competències del Districte. També comunica que si es tenen noves idees 
es poden proposar, ja que com que ens trobem a principi d’any, es considera un bon 
moment per fer-ho. 
 
Seguidament comença l’explicació mitjançant una presentació audiovisual. 
 
Un cop acabada l’explicació, el president, Jordi Font, argumenta que es va creure 
interessant recordar els articles que consten en el Reglament del Consell de Districte, 
per saber quines són les nostres competències i a la vegada poder-les exercir. Així 
doncs, expressa que és un bon moment per repassar la dinàmica que fem servir per 
desenvolupar els consells de districte i, si es considera necessari, modificar-la. 
 
Seguidament proposa que els assumptes més rellevants del Districte es traslladin al Ple 
per tal de saber-ne més i parlar-ne entre tots. Per últim, recorda que avui s’han 
inaugurat les obres de la recollida pneumàtica. Comenta  que hauria estat interessant 
anar-hi, perquè són obres de gran importància que afecten directament el nostre 
districte. 
 
Pren la paraula el regidor Lluís Monge i respon que totes les propostes són bones, però 
afegeix que estan pendents tots els grups polítics d’iniciar una remodelació en els 
consells i en la participació segons la proposta que va fer el Sr. Rossinyol de CiU. 
Recorda que és important en els moments que estem, que són moments diferents de 
quan es va crear aquesta normativa, saber què entenem per participació i com l’hem 
d’entendre. 
 
Per acabar, afegeix que la inauguració d’avui de la recollida pneumàtica només s’ha 
tractat d’un acte simbòlic on han assistit diverses entitats i alguns representants de l’AV 



  

 

131 

Mercat - Centre, on s’han llençat unes pilotes pels contenidors i prou, ja que encara hi 
havia operaris treballant i treien reixes. 
 
El president del Consell, Jordi Font, li respon que respecte la inauguració de la 
pneumàtica ja es veurà demà al Diari Sabadell si ha estat important o no.D’altra banda, 
expressa que paral·lelament que es puguin fer modificacions del reglament dels consells 
de districte, mentrestant, planteja als vocals que defineixin la dinàmica amb la que es 
vol seguir treballant al districte. 
  
El regidor Lluís Monge proposa que encara que sigui una proposta de CiU es poden 
posar a treballar tots els grups polítics per adaptar-se en els temps en què ens trobem i 
renovar-lo tan com sigui possible. 
 
Pren la paraula el senyor Marcel·lí Garriga i expressa que parlant de participació, i 
comptant amb la  presència d’alguns membres de l’Ajuntament com tenim en els 
consells de districte, caldria que se’ls informés millor sobre la situació actual en què es 
troba l’Ajuntament de Sabadell respecte a la governabilitat i la seva manera de treballar, 
així com quines perspectives de futur hi ha en tot això. 
 
El president del Consell, Jordi Font, li respon que després quan entrem en el punt de 
comunicacions li respondrem. 
 
El senyor Juan Antonio Paleo també s’afegeix a la pregunta del senyor Marcel·lí i diu 
que s’espera a la resposta en el punt de comunicacions. 
 
Pren la paraula el senyor Joan Fidel i explica que, parlant d’informes, l’any passat, el 
president va preguntar en un dels consells per l’emissió de les antenes Wi-Fi de 
Sabadell, ja que cada vegada n’hi ha més i hi ha pares que estan preocupats i volen 
saber si es segueix algun control per part de l’Ajuntament, la Generalitat o algú altre. 
Per últim, demana si podria venir algú a explicar-ho més detalladament. 
 
El president Jordi Font s’ho anota i li respon que es farà una consulta al departament 
municipal que correspongui i en el proper Consell l’informarem.  
 
Pren la paraula el senyor Josep Valls i pregunta si les actes de l’Ajuntament estan 
penjades ala web municipal i si aquestes actes són públiques. 
 
El secretari del Consell, Melcior Manau, li respon que són públiques, però que no les 
tenim penjades al web. Seguidament, explica que s’envien a tots els membres del 
Consell i la tenim penjada a l’oficina del Districte. 
 
El senyor Josep Valls afegeix que seria interessant que estiguessin penjades al web.  
 
El secretari del Consell, Melcior Manau, en pren nota i li respon que es mirarà a veure 
què es pot fer. 
 
Torna a prendre la paraula el senyor Josep Valls i ara exposa que com a representació 
en els consells de districte totes les entitats tenen un representant i d’aquests n’hi ha 
que són de sectors d’entitats o de grups d’entitats. Vol saber la relació que hi ha entre 
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aquests representants i les entitats que representa, concretament, com s’organitzen i 
com es fa el traspàs d’informació. 
 
El president del Consell, Jordi Font, li respon que evidentment aquella persona s’ha 
escollit en una votació amb la resta d’entitats que conforma el cens d’aquella activitat 
concreta i n’escullen un. A partir d’aquest aclariment, no li sap dir si les entitats es 
passen informació entre si o no.  
 
Pren la paraula el senyor Juan Antonio Paleo i expressa que des de la pròpia 
experiència durant els 12 anys que ell participa en els consells de districte, diu que és 
un tema voluntari. Argumenta que la gent que ve amb la intenció de ser escollit per 
representar una entitat i després no és escollida ja no ve a cap Consell de Districte. 
Insisteix que ell ha estat venint sense cap representació, només d’oient, i a més de 
participar, també ha pogut estar amb contacte amb el seu representant de forma 
continuada. 
 
El senyor Josep Valls exposa que ell preguntava la relació que es tenen entre els 
representants i les entitats i no pas això.  
 
El secretari del Consell del Districte, Melcior Manau, proposa de cedir la paraula al 
senyor Joan Fidel, ja que com a representant de l’AMPA de l’Escola la Trama ens pot 
explicar una de les maneres que ells tenen estipulada pel traspàs de la informació. 
 
Pren la paraula el senyor Joan Fidel i explica que se’ls passa un mail a totes les escoles 
per assistir als consells de districte, les escoles el passen a les AMPA i a tots els 
representants de qualsevol AMPA. Respecte a l’acta, ell la reenvia a la seva AMPA i 
aquesta ho reenvia a la resta d’AMPA. Per acabar, diu que ell té la sensació que no hi 
ha gaire interès pels consells de districte dins de la política associativa de Sabadell. 
 
El secretari del Consell, Melcior Manau, li respon que en tot cas han estipulat un 
mecanisme a seguir. 
 
El senyor Joan Fidel li respon que efectivament tenen un mecanisme a seguir, però 
també afegeix que una cosa és transmetre la informació i l’altra és que quan arribi al 
destinatari, aquest la llegeixi.  
 
Pren la paraula el senyor Agustí Navarro, representant dels centres d’atenció primària, i 
explica que ells, com que es van tornant cada 4 anys, es passen la informació uns amb 
els altres. 
 
El president, Jordi Font, conclou que no està estructurat el sistema i que cadascú ho fa 
a la seva manera. Exposa que com a Consell es segueix la normativa que hi ha per 
escollir els representants i que més enllà no està definit el model a seguir. 
 
El senyor Juan Antonio Paleo insisteix que ell ha assistit a més d’un Consell sense vot, 
nomes d’oient, però venia a nivell participatiu i voluntari. Argumenta que ell informava a 
tothom que preguntava, però el que és clar és que hi ha d’haver un interès per les dues 
parts.  
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Pren la paraula el senyor Antoni Font i proposa que seria interessant que formés part en 
els consells de districte algun representant de les entitats juvenils, ja que no en tenim 
cap. 
 
El president, Jordi Font, respon que aquest tema el tractarem en el punt de 
comunicacions. 
 
Torna a prendre la paraula el senyor Antoni Font i aprofita l’ocasió per felicitar el 
president per la seva tasca, ja que és un dels districtes que es reuneix amb més 
freqüència. D’altra banda, proposa fer difusió dels consells del districte mitjançant 
missatges electrònics redactats pel president, per tal d’estimular la gent que s’interessi 
més per aquestes reunions. 
 
Pren la paraula el senyor Josep Valls i pregunta si els representants de les entitats 
tenen una llista de les entitats que representen i la seva adreça electrònica per 
transmetre la informació. 
 
El secretari del Consell, Melcior Manau, li respon que quan se’ns ha demanat llistes 
nosaltres els hem facilitat. 
 
Pren la paraula el senyor Ramon Graells i explica que ell, com a representant d’una 
entitat cultural, rep la convocatòria i per tant hauria de ser fàcil també que li enviessin 
l’acta del Consell. D’altra banda, expressa que reenvia el missatge electrònic de la 
convocatòria a les altres 14 entitats que té al seu càrrec, però vol saber si les entitats 
culturals reben la convocatòria. 
 
El president del Consell, Jordi Font, li respon que si que la reben. 
 
El secretari del Consell, Melcior Manau, respon que es fan dues convocatòries, una que 
s’envia als vocals del Consell del Districte i l’altra que s’envia a la resta d’entitats però 
no se’ls envia tota informació adjunta com per exemple l’acta. 
 
El president del Consell, Jordi Font, afegeix que li sembla bé la proposta d’enviar les 
actes, però que en tot cas, s’hauria de preguntar al secretari de l’Ajuntament si és 
possible d’enviar-les als que no són membres del Consell. 
 
Pren la paraula el senyor Juan Antonio Paleo i pregunta si llavors també es podrien 
penjar a la web municipal. 
 
El secretari del Consell respon que no creu que hi hagi cap inconvenient, ja que són 
públiques. 
 
Pren la paraula el regidor Lluís Monge i exposa que el senyor Josep Valls es refereix al 
fet que si hi ha algun mecanisme de circulació en què el representant es pugui basar 
per fer arribar la informació que té i alhora transmetre els neguits de l’entitat a la qual 
representa.  Diu que aquest factor és molt important en la participació, però que moltes 
vegades no s’aconsegueix. 
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El secretari del Consell, Melcior Manau, argumenta que un exemple és el que ens van 
fer els representants de les escoles per part del Sr. Sebastià i per part de les AMPA, 
que ens van demanar totes les adreces electròniques i els les varem facilitar. A partir 
d’aquí, són ells els canalitzadors de tota la informació i hi ha una col·laboració 
intermèdia.  
 
Pren la paraula el senyor Lluís Saila i exposa que les entitats que no tinguin 
representant també es poden espavilar i venir sense vot als consells de districte per tal 
d’informar-se de tot una mica. 
 
El secretari del Consell, Melcior Manau, explica el procés. Expressa que quan es 
constitueix el Consell de Districte es convida totes les entitats per diferents àmbits 
perquè assisteixin a la reunió i llavors cadascuna tria un representant perquè la 
representi. Argumenta que normalment no hi ve tothom. 
 
Per finalitzar aquest punt, el president, Jordi Font, expressa que qualsevol suggeriment 
sobre aquest tema es pot exposar i parlar en els propers consells de districte. 
Seguidament passa al proper punt de l’ordre del dia. 

 
 
5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat 
 
Pren la paraula el senyor Juan Antonio Paleo, representant del Consell Escolar 
Municipal, i expressa la informació següent: 
 
La sessió plenària del Consell Escolar Municipal de Sabadell del mes de desembre es 
va dur a terme a l’Escola Pau Casals. 
 
Durant la sessió es van tractar diferents temes, els més rellevants dels quals són: 
 

• Presentació del pressupost del Departament d’Educació que té previst per al 2013. 
 

• Procés de preinscripció, que bé determinat per les àrees territorials d’influència 
relacionades amb la proximitat al domicili familiar o del lloc de treball dels tutors de 
l’Infant. Tot i que l’aprovació de les àrees territorials és competència de la 
Generalitat de Catalunya, el Consell Escolar va aprovar una proposta que serà 
traslladada a Serveis Territorials i que afectaria al curs vinent. 
Aquesta proposta té a veure amb el fet que en determinades zones de la ciutat 
nomes ofereixen la possibilitat de triar un centre públic o un centre concertat. Es 
pretén ampliar aquesta proposta. D’altra banda, el plenari també va acordar la 
creació d’una comissió de treball per analitzar, al llarg d’aquest curs, el model de 
zonificació de les àrees territorials d’influència que estan vigents a la nostra ciutat. 

 
• Carta Oberta al nou govern de la Generalitat. El plenari va valorar que, atès que 

recentment s’ha constituït el nou govern de la Generalitat, era una bona ocasió per 
fer arribar un escrit on es posi de manifest quines són les preocupacions de la 
comunitat educativa de la nostra ciutat oferint elements de reflexió i d’anàlisis 
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sobre els que entenem que haurien de ser línies prioritàries de treball de la nova 
conselleria d’Educació. 

 
• Treball Escola – Família. Es tracta de potenciar la participació de les mares i pares 

en el procés d’aprenentatges dels infants, a través de compartir experiències 
comunes en un ambient lúdic. 

 
• S’aprova l’escrit que dóna suport al Manifest de Som Escola i a les convocatòries 

que aquesta entitat pugui fer en relació a la defensa del model d’escola catalana. 
 
Acabada l’explicació del Sr. Paleo, el president, Jordi Font, cedeix la paraula a la Sra. 
Joana Soler, representant del Consell Municipal d’Esports, per tal que ens faci un resum 
de la reunió que hi va haver el passat 29 de novembre. 
 
Pren la paraula la senyora Joana Soler i explica que abans de començar la reunió, el 
Regidor, Josep Ayuso, va informar de com estava en aquells moments el cas mercuri. 
 
Altres dels temes més rellevants que es van parlar van ser els següents: 
 

• El llibre blanc de l’Esport. De les quatre taules que estaven previstes per treballar-
hi es van reduir en dues. La primera taula tracta de l’esport i la seva relació amb la 
salut, els valors i la formació. La segona taula tracta de l’esport com element de 
projecció de la ciutat i les instal·lacions municipals. 

 
• La Festa de l’Esport. Es va constituir una comissió per aportar idees per modificar 

la presentació de l’esmentada festa. 
 
• Presentació del pressupost del Departament d’Esports que té previst per aquest 

2013. 
 
• Projecte Olímpia. Es va dir que les properes setmanes finalitzaria la segona fase 

d’obres i que a la propera reunió es realitzaria a les instal·lacions de l’Olímpia. 
 
• Rebost Solidari. Campanya del 10 al 23 de desembre per la recollida d’aliments de 

llarga durada per fer lots de Nadal. 
 

El president del Consell, Jordi Font agraeix les explicacions i passa al següent punt de 
l’ordre del dia. 
 
 

6. Comunicacions 
 
Pren la paraula el president, Jordi Font i explica que ens queda pendent parlar sobre les 
Barraques en un proper ple i proposa que sigui en el següent, el del mes de febrer, si al 
personal de l’Ajuntament i als representants de barraques els hi va bé d’assistir. 
 
Expressa que es tindria que fer un debat ordenat dividit per quatre fases. En la primera 
fase,  haurien de donar una explicació de com han estat les barraques els últims anys 
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amb les seves problemàtiques, el regidor de Cultura, un tècnic del departament que 
l’acompanyi i algun membre de la Policia Municipal. 
 
Durant la segona fase, s’hauria d’escoltar la opinió dels representants de barraques, 
que només que en vinguin dos, ja està bé. 
 
En la tercera fase, s’hauria d’escoltar a les Associacions de Veïns que formen part del 
Districte. 
 
Per últim, el la quarta fase, els representants del partits polítics tindrien que donar la 
seva opinió. 
 
Un cop acabada l’explicació el president pregunta si tothom hi està d’acord. 
 
Els assistents diuen que hi estan d’acord, però proposen que es celebri en una sala 
gran per si hi vingués molta gent. 
 
S’acorda amb el secretari del Consell, Melcior Manau d’intentar que ens deixin l’Auditori 
del Casal Pere Quart pel proper Consell, que tindrà lloc l’11 de febrer. 
 
Torna a prendre la paraula el president del Consell, Jordi Font i ara comunica que s’ha 
iniciat un procés d’eleccions que encara no és públic, per tal que el dia 28 de gener es 
voti a algú que pugui representar a les entitats juvenils. Explica que s’ha enviat la 
convocatòria a les set entitats que es poden incloure com a juvenils i esperen que es 
presenti força gent. 
 
Seguidament explica que avui s’han inaugurat les obres de la recollida pneumàtica i que 
seria interessant que algú ens vingués a explicar com funciona aquesta obra i com va 
avançant per fer seguiment des dels Consells de Districte. 
 
Pren la paraula el senyor Germán Palacín i pregunta si s’han donat les claus de les 
bústies a tots els comerços. En cas de no tenir-les vol saber on ho ha de demanar. 
 
El secretari del Consell, Melcior Manau, respon que s’ha de trucar al 010 o bé ens 
passin les dades i esbrinarem el què ha passat, ja que en principi tothom les hauria de 
tenir. 
 
Pren la paraula el president, Jordi Font, i pregunta al secretari del Consell, Melcior 
Manau, perquè no han començat les obres del passeig de Manresa. 
 
En aquest cas, respon el regidor Lluís Monge i li explica que s’haurien d’haver començat 
després de festes, però que l’empresa que ho havia de portar a terme no va trobar cap 
aval bancari i per això s’ha endarrerit. Ara s’ha tingut que buscar una altra empresa que 
sembla ser que ho te tot lligat i s’espera que es comencin les obres a principi de febrer. 
 
El president del Consell dóna les gràcies per l’aclariment i ara pregunta al representant 
de Sabadell Comerç Centre com va anar finalment la campanya de Nadal respecte a 
temes de Seguretat Ciutadana, l’Ambaixador Reial o altres que es varen parlar en un 
dels Consells anteriors.  
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Pren la paraula el senyor Jordi Obradors i respon que va anar millor del que els 
comerciants s’esperaven i a nivell de seguretat es va resoldre força bé. Dels altres 
temes diu que els desconeix i no té informació. 
 
Pren la paraula el president del Consell, Jordi Font, i respon la pregunta al senyor 
Marcel·lí Garriga sobre el cas Mercuri de Sabadell. Explica que hi ha una voluntat 
manifestada pels grups polítics de l’oposició que fins que no es compleixi la moció que 
es va aprovar en el seu moment que cessessin de les seves responsabilitats els càrrecs 
imputats, l’oposició no aprovaria cap dictamen dels que es presentessin al Ple. El 21 de 
desembre es va celebrar un Ple Municipal, on s’havien d’aprovar les ordenances i els 
pressupostos pel 2013 i l’oposició va votar-hi en contra. A efectes pràctics, sense 
l’aprovació dels pressupostos es poden anar fent les gestions diàries, però, en canvi, 
sense l’aprovació de les ordenances, les taxes es mantindran igual i no es podrà apujar 
l’IPC que estava previst. L’IBI si que s’apujarà, ja que bé donat per una disposició 
estatal. 
 
Continua explicant que el dia 8 de gener es va celebrar el darrer Ple Municipal i la 
oposició va considerar que no s’havia complert amb el mandat que el Ple havia demanat 
a l’Equip de Govern perquè cessessin els imputats i es va aprovar novament de tombar 
els 15 punts que hi havia en l’ordre del dia d’aquell Ple, fet que va motivar que el Govern 
els deixes sobre la taula. A partir d’això, s’ha de veure què passarà en el proper Ple. 
 
Seguidament, explica que aquesta setmana es va publicar al Diari Sabadell un 
posicionament dels partits polítics de l’oposició respecte el cas. 
 
D’altra banda, expressa que l’estat en que es troba ara l’Alcalde, que és amb un decret 
de substitució, hi ha discussió sobre si s’adapta a la legalitat, ja que en aquest decret es 
centra en aspectes d’utilització molt concrets com: absència, malaltia o vacant i ell no es 
troba en cap d’aquestes situacions.  
 
Per últim, conclou que cal esperar a que s’obri el secret de sumari i saber si es 
mantenen les imputacions i que la oposició, fins que això no es resolgui, continuarà 
pressionant perquè s’assoleixin responsabilitats. 
 
Pren la paraula el regidor, Lluís Monge i explica que a l’inici d’aquest cas hi va haver-hi 
unes imputacions que en principi semblaven molt greus i no es va tenir en compte la 
presumpció d’innocència i llavors es pretenia que dimitissin dels seus càrrecs.  Des de 
l’Ajuntament es va pensar de fer un pas al costat buscant un alcalde accidental 
momentani i que, d’altra banda, els regidors i càrrecs de confiança deixessin de fer les 
funcions executives pertinents.  
 
Seguidament, explica que està convençut de la innocència de tots els imputats i volen 
que la justícia actuï molt ràpid i que s’obri el secret de sumari al més aviat possible. 
 
A banda de tot això, comenta que la ciutat continua treballant amb normalitat i posa 
l’exemple de la inauguració de la recollida pneumàtica. 
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Tot i així, argumenta que treballar amb els pressupostos i ordenances congelats fa que 
calgui dedicar més temps i que alguns departaments, com és el cas de tresoreria, 
tinguin més feina. 
 
Per acabar, conclou que està segur que els imputats són innocents i insisteix que s’obri 
el secret de sumari al més aviat possible per poder aclarir-ho tot.  
 
A continuació, s’obre un debat sobre aquest tema entre els assistents, en què apareixen 
diferents opinions respecte aquest cas. 

 
 
7. Torn obert de paraules 
 

No hi ha cap més interevenció. 
 
 

En no haver-hi cap més intervenció, el senyor Jordi Font agraeix a tots el presents la seva 
assistència a l’acte i aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta 
acta. 

 
El secretari delegat     Vist i plau 
        El president 

 
 


